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Jabbeke                      26 januari ’19 
 

 

 
 

 
Aan het college van burgemeester en schepenen Jabbeke 

Aan de algemeen directeur Dhr. Gabriel Acke 
 

 
Betreft: schriftelijke vraag  

            -inzake het verlenen van bouwvergunningen in Jabbeke- 
 

 
Wie in het Vlaams Gewest wil bouwen of verbouwen heeft een bouwvergunning 

nodig. Voor bepaalde werken volstaat een melding, voor andere is er dan weer 
een vrijstelling. 

 

Het voorgaande geldt vanzelfsprekend ook in onze gemeente. Het College van 
Burgemeester en Schepenen beoordeelt alle aanvragen, daarbij onder meer 

rekeninghoudend met eventuele bezwaren en adviezen, het bijzonder plan van 
aanleg en mogelijke hinder. 

 
Graag vernam ik voor de periode vanaf de ontvoogding die voor de gemeente in 

werking trad op 01-01-2015 tot heden : 
 

Hoeveel bouwvergunning werden jaarlijks aangevraagd? 
 

Hoeveel bouwvergunningen werden jaarlijks door het College van Burgemeester 
en Schepenen verleend? 

 
Hoeveel bouwvergunningen werden jaarlijks verleend mits voorwaarden? 

 

Op welke grond werden de niet-toegekende bouwvergunningen afgewezen? 
 



 

 

 

 
 

 
Zijn er aanvragen waarbij het College van Burgemeester en Schepenen het 

advies van de gemeentelijke ambtenarij niet heeft gevolgd? Indien zo, hoeveel 
en welke was de motivatie? 

 
Tegen hoeveel beslissingen van het College van Burgemeester en Schepenen 

werd in dit verband beroep aangetekend bij de deputatie van de provincie West-
Vlaanderen? 

 
In hoeveel gevallen luidde de beslissing van de deputatie van de provincie 

West-Vlaanderen anders dan die van het College van Burgemeester en 

Schepenen? 
 

Indien mogelijk graag per jaar, alsook een digitale kopij van uw antwoord. 
 

 
 

 
Met vriendelijke groet, 

 
Reinhart Madoc  

Gemeenteraadslid 
 


